

A photograph of a luxury yacht's deck during a sunset. In the foreground, a curved wooden dining table is elegantly set with white plates, silverware, and glasses. A centerpiece of white flowers and lit candles adds a romantic touch. Several plush, light-colored armchairs with dark trim are arranged around the table. The deck is finished with light-colored teak planking. A stainless steel railing runs along the edge of the deck, overlooking the vast, calm ocean. The sun is a bright, glowing orb on the horizon, painting the sky in warm shades of orange and yellow. The overall atmosphere is one of sophisticated luxury and serene relaxation.

PURE
yachting

YOUR PARTNER FOR
Luxury Yacht Charter
IN THE BALEARICS AND AROUND THE WORLD



✧ Individuality

YACHT CHARTER IS A MATTER OF TRUST

Your dream holiday at sea is our passion. Since 1995, we have been your trusted partner for exclusive yacht charters in the world's most beautiful destinations. Benefit from decades of experience, genuine enthusiasm, and our deep commitment to yachting. With Pure Yachting, you'll enjoy a tailor-made experience and create memories that last a lifetime. Let yourself be inspired and enjoy the anticipation.

YACHT CHARTER IST EINE VERTRAUENSACHE

Ihr Traumurlaub auf dem Wasser ist unsere Leidenschaft. Seit 1995 sind wir Ihr verlässlicher Partner für exklusive Yachtreisen in den schönsten Revieren weltweit. Profitieren Sie von unserer langjährigen Erfahrung, unserer Begeisterung und echten Hingabe zum Yachtsport. Mit Pure Yachting erleben Sie einen Urlaub ganz nach Ihren Vorstellungen – voller besonderer Momente und unvergesslicher Eindrücke. Lassen Sie sich inspirieren und genießen Sie die Vorfreude.

INDIVIDUALITY AT HIGHEST LEVEL

We transform your time at sea into a truly unique and unforgettable experience. With us as your personal point of contact, your holiday begins the moment you book. Simply tell us your wishes, and we'll find the yacht that fulfills them – down to the smallest detail. Whether you're planning a relaxed cruise with friends, a luxurious family holiday or an exclusive business event – our portfolio includes the perfect yacht for every occasion.

INDIVIDUALITÄT AUF HÖCHSTEM LEVEL

Wir machen Ihren Urlaub auf See zu einem einzigartigen und unvergesslichen Erlebnis. Als Ihr persönlicher Ansprechpartner beginnt Ihre Reise schon mit der Buchung. Teilen Sie uns Ihre Wünsche mit – wir finden die Yacht, die sie bis ins kleinste Detail erfüllt. Ob entspannter Törn mit Freunden, luxuriöser Familienurlaub oder exklusives Firmenevent – in unserem Portfolio finden Sie die perfekte Yacht für jeden Anlass.





✦ Moments

SHARED MOMENTS

Create unforgettable memories with your family and friends aboard a dreamlike luxury yacht. Surrounded by the deep blue sea, enjoy carefully selected entertainment and quality time together. Your experienced captain knows the hidden gems and iconic hotspots of the region. He'll guide you along the most scenic routes to picturesque bays, stylish beach clubs and cultural highlights. Stop at exclusive marinas and soak in the glamorous atmosphere.

GEMEINSAME MomENTE

Erleben Sie unvergessliche Augenblicke mit Familie und Freunden an Bord einer traumhaften Luxusyacht. Umgeben vom tiefblauen Meer genießen Sie ausgewählte Unterhaltung und gemeinsame Zeit voller Leichtigkeit. Ihr erfahrener Kapitän kennt die versteckten Juwelen und Hotspots der Region. Er führt Sie entlang der schönsten Routen zu malerischen Buchten, stilvollen Beach-Clubs und kulturellen Highlights. Machen Sie Halt in exklusiven Marinas und genießen Sie das mondäne Flair.

MARITIME GETAWAY OF SUPERLATIVES

Immerse yourself in the pure beauty of the sea, surrounded by timeless elegance. Aboard a luxury yacht tailored to your taste, the crew will indulge you with exceptional service. Enjoy exclusive wellness experiences in complete privacy, while the revitalising sea breeze awakens your senses. Gourmet moments and culinary highlights make your stay on board truly unforgettable.

MARITIME AUSZEIT DER SUPERLATIVE

Tauchen Sie ein in die pure Schönheit des Meeres – umgeben von zeitlos stilvollem Ambiente. An Bord einer Luxusyacht ganz nach Ihrem Geschmack verwöhnt Sie die Crew mit erstklassigem Service. Genießen Sie exklusive Wellnessmomente in vollkommener Privatsphäre, während die belebende Seeluft Ihre Sinne erfrischt. Kulinarische Highlights machen Ihren Aufenthalt an Bord zu einem unvergesslichen Erlebnis.





ADRENALINE AND SPIRIT OF ADVENTURE

Feel the power of the sea awaken your spirit of adventure. Your yacht offers a wide range of premium water sports that are sure to thrill. Experience the energy of wind and waves with state-of-the-art equipment, or explore the captivating underwater world on a snorkeling or diving excursion. From high-adrenaline action with Seabob, Flyboard or eFoil to relaxed moments on a paddleboard – we bring you the best of water-based excitement.

ADRENALIN UND ABENTEUERLUST

Spüren Sie, wie die Kraft des Meeres Ihre Abenteuerlust entfacht. Ihre Yacht bietet ein exklusives Wassersportangebot, das für echte Highlights sorgt. Erleben Sie die Dynamik von Wind und Wellen mit modernstem Equipment oder entdecken Sie beim Schnorcheln und Tauchen die faszinierende Unterwasserwelt in ihrer ganzen Pracht. Von adrenalingeladenen Aktivitäten mit Seabob, Flyboard oder eFoil bis hin zu entspannten Momenten beim Stand-up-Paddling – hier erwartet Sie Wasseraction vom Feinsten.



FROM OUR PORTFOLIO | AUS UNSEREM PORTFOLIO
Find our full charter yacht portfolio on our website
Unser komplettes Charterschiff-Portfolio finden Sie auf unserer Website



CUSTOM LINE 33 M *Alvium*

Launched in 2022, the 33-metre Alvium is a stylish creation by Paszkowski and the Ferretti Group. With elegant design, high-end comfort, and modern technology, she's perfectly suited for exploring the Balearic Islands. A friendly and professional crew of five ensures a relaxed and enjoyable experience on board.

Die 33 Meter lange Alvium (Baujahr 2022) ist eine stilvolle Yacht von Paszkowski und der Ferretti Group. Ihr elegantes Design, hoher Komfort und moderne Technik machen sie ideal für Entdeckungen rund um die Balearen. Eine professionelle und aufmerksame Crew aus fünf Personen sorgt für eine entspannte Zeit an Bord.

Year / Baujahr	2022
Length / Länge	33 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	10
Crew / Besatzung	5
Reg. number	0113/2025

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise

RIVA 102 CORSARO SUPER *Lemon not Lime*

Lemon Not Lime blends Italian elegance with laid-back luxury. Launched in 2024, this 30-metre Riva offers five stylish cabins, spacious outdoor lounges, and a panoramic flybridge – perfect for relaxed cruising and chic escapes. Whether enjoying the beach club or the latest water toys, unforgettable moments around the Balearics are guaranteed.

Lemon Not Lime verbindet italienische Eleganz mit entspannter Exklusivität. Die 30 Meter lange Riva-Yacht von 2024 bietet fünf stilvolle Kabinen, großzügige Außenbereiche und eine Flybridge mit Rundumblick – ideal für entspannte Törns und stilvolle Auszeiten. Ob im Beach Club oder mit den neuesten Wasserspielzeugen – rund um die Balearen wird jeder Moment besonders.

Year / Baujahr	2024
Length / Länge	30 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	10
Crew / Besatzung	5
Reg. number	3405/2024

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



FERRETTI 30M *Nailu+*

Step aboard Nailu+ – a 30-metre Ferretti 1000 launched in 2024 – where Italian style meets modern comfort. With five elegant cabins, spacious decks, a beach club and a panoramic flybridge, she’s designed for relaxed cruising and fun on the water. Whether you’re exploring quiet coves or enjoying the water toys, Nailu+ promises memorable days around the Balearics.

Willkommen an Bord der Nailu+ – einer 30 Meter langen Ferretti 1000 von 2024, die italienisches Design und modernen Komfort vereint. Fünf elegante Kabinen, großzügige Decks, ein stilvoller Beach Club und eine Flybridge mit Rundumblick bieten den perfekten Rahmen für entspannte Tage auf See. Ob in ruhigen Buchten oder beim Wassersport – die Nailu+ verspricht unvergessliche Momente rund um die Balearen.

Year / <i>Baujahr</i>	2024
Length / <i>Länge</i>	30 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	5
Berths / <i>Kojen</i>	10
Crew / <i>Besatzung</i>	5
Reg. number	1396/2025

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SUNSEEKER 92 *Blue Infinity One*

With sleek lines and a sporty feel, Blue Infinity One is built for stylish escapes. This 28-metre Sunseeker (2022) combines smart tech with relaxed luxury. Five cabins host up to 10 guests, with spacious decks, a flybridge jacuzzi, and a hydraulic swim platform. Add water toys and a 4-person crew – and you’re set for the Balearics.

Blue Infinity One verbindet sportliches Design mit entspanntem Luxus – perfekt für stilvolle Auszeiten. Die 28 Meter lange Sunseeker (Baujahr 2022) bietet fünf Kabinen für bis zu 10 Gäste, großzügige Decks, einen Jacuzzi auf dem Flybridge-Deck und eine hydraulische Badeplattform. Wasserspielzeuge und eine 4-köpfige Crew machen das Balearen-Erlebnis komplett.

Year / <i>Baujahr</i>	2022
Length / <i>Länge</i>	28 m
Cabins / <i>Kabinen</i>	5
Berths / <i>Kojen</i>	10
Crew / <i>Besatzung</i>	4
Reg. number	1488/2025

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



RIVA 90 ARGO *Barracuda III*

The Riva 90 Argo perfectly blends Italian design, comfort, and performance – ideal for luxury charters in the Balearics. Her spacious decks and refined interiors offer the perfect setting for stylish island hopping and relaxed cruising. A dedicated crew ensures every detail is taken care of, so you can fully enjoy the journey.

Die Riva 90 Argo vereint italienisches Design, Komfort und Leistung auf elegante Weise – ideal für luxuriöse Charters rund um die Balearen. Großzügige Decks und ein edles Interieur schaffen den perfekten Rahmen für stilvolles Inselhopping und entspannte Stunden an Bord. Eine engagierte Crew sorgt dafür, dass Sie Ihre Reise in vollen Zügen genießen können.

Year / Baujahr	2024
Length / Länge	29 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	4
Reg. number	on www.caib.es

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise

SUNSEEKER 86 *Moonlight*

Moonlight pairs sleek design with laid-back luxury. This 26-metre Sunseeker from 2021 features four elegant cabins for up to eight guests, spacious decks, and a beach club by the water. With a crew of four and water toys like a Williams Jet Tender, Seabob and paddleboards, she's perfect for stylish cruising around the Balearics.

Moonlight verbindet sportliches Design mit entspanntem Luxus. Die 26 Meter lange Sunseeker von 2021 bietet vier elegante Kabinen für bis zu acht Gäste, großzügige Decks und einen Beach Club direkt am Wasser. Mit einer vierköpfigen Crew und Wasserspielzeug wie Williams Jet Tender, Seabob und Paddleboards ist sie ideal für stilvolles Cruisen rund um die Balearen.

Year / Baujahr	2021
Length / Länge	26 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	4
Reg. number	3031/2024

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SUNSEEKER 76 *Lady M*

Lady M brings together performance, comfort, and classic Sunseeker style in 24 sleek metres. With four cabins for up to 8 guests, she's made for relaxed cruising. Lounge on the foredeck, sip drinks on the flybridge or dive in from the swim platform. With stabilizers, fast Wi-Fi and toys like a Williams Jet Tender, Seabob and paddleboard, Lady M is set for Balearic adventures.

Lady M vereint Leistung, Komfort und stilvolles Sunseeker-Design auf 24 Metern. Vier Kabinen bieten Platz für bis zu 8 Gäste – ideal für entspannte Törns. Ob Sonnenbaden am Vordeck, Drinks auf der Flybridge oder ein Sprung ins Meer: Erholung ist garantiert. Mit Stabilisatoren, schnellem WLAN und Wasserspielzeug wie Jet Tender, Seabob und Paddleboard ist Lady M bereit für Balearen-Abenteuer.

Year / Baujahr	2024
Length / Länge	24 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	8
Crew / Besatzung	3
Reg. number	0857/2025

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SANLORENZO SX76 *Cloud IX*

Cloud IX brings together avant-garde design, fine craftsmanship and luxurious comfort. Her smart crossover layout connects indoor and outdoor spaces for a bright, open feel. Spacious decks and lounge areas invite you to unwind, while a great selection of water toys and an experienced captain promise unforgettable cruising around the Balearics.

Cloud IX vereint avantgardistisches Design, exzellente Verarbeitung und luxuriösen Komfort. Das durchdachte Crossover-Layout verbindet Innen- und Außenbereiche zu einem offenen, luftigen Erlebnis. Großzügige Decks und gemütliche Lounges laden zum Entspannen ein – mit Wasserspielzeug und einem erfahrenen Kapitän wird jede Fahrt rund um die Balearen unvergesslich.

Year / Baujahr	2024
Length / Länge	40 m
Cabins / Kabinen	5
Berths / Kojen	10
Crew / Besatzung	5
Reg. number	0620/2025

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



SUNREEF 80 *Shades of Grey*

Shades of Grey is a modern Sunreef 80 catamaran that blends modern elegance with space and fun. Launched in 2024, she offers four stylish cabins for up to 9 guests, a huge flybridge, and plenty of room to relax or play. With water toys like Jet Ski, Seabobs, paddleboards, and even a waterslide, she's your perfect base for exploring the Balearics.

Shades of Grey ist ein moderner Sunreef 80 Katamaran – modern, großzügig und voller Möglichkeiten. Vier elegante Kabinen bieten Platz für bis zu 9 Gäste, dazu gibt's eine riesige Flybridge und viel Platz zum Entspannen oder Aktivsein. Ob Jet Ski, Seabob, Paddleboard oder Wasserrutsche – hier beginnt das Abenteuer rund um die Balearen.

Year / Baujahr	2024
Length / Länge	24 m
Cabins / Kabinen	4
Berths / Kojen	9
Crew / Besatzung	4
Reg. number	2356/2024

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



YYACHT Y7 *Yume*

Yume is a modern Y-Yacht Y7, launched in 2024, combining performance, comfort and minimalist design. With three elegant cabins for up to 6 guests, she offers spacious decks, a generous salon with dining and lounge areas, and a hydraulic swim platform. A wide selection of water toys and a professional 2-person crew make Yume perfect for stylish cruising around the Balearics.

Yume ist eine moderne Y-Yacht Y7 aus dem Jahr 2024, die Leistung, Komfort und minimalistisches Design vereint. Drei elegante Kabinen für bis zu 6 Gäste, großzügige Außenbereiche, ein heller Salon mit Ess- und Loungebereich sowie eine hydraulische Badeplattform sorgen für entspanntes Cruisen. Mit vielen Wasserspielzeugen und einer professionellen 2-köpfigen Crew ist Yume ideal für stilvolle Törns rund um die Balearen.

Year / Baujahr	2024
Length / Länge	22 m
Cabins / Kabinen	3
Berths / Kojen	6
Crew / Besatzung	2
Reg. number	3379/2024

Further information and prices
Weitere Informationen und Preise



PURE
yachting

*enjoy
yachting*



by Marina Balear Yates S.L.
Port Adriano, Mallorca

+34 680 31 68 62
+34 971 23 22 04

info@pure-yachting.com
www.pure-yachting.com